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Kopi til Foreldre og personale

Sak 1 Konstituering av SU og FAU

Hva skal SU gjøre i kommende år?
Og hva skal FAU gjøre i kommende år?

SU er et rådgivende organ, og gir mulighet til å ha nærmere kontakt mellom foreldre/barnehage.
Vi ønsker å ha møtene innenfor åpningstid mot slutten av dagen, foreldregruppa gir uttrykk for
at det fungerer for dem.

FAU har tradisjon på å arrangere juletrefest og låner lokale på Sverresborg ungdomsskole. Evt
andre arrangementer er opp til FAU. Dere kan låne barnehagen til møtevirksomhet.

Sak 2 Godkjenning av årsplan

Årsplan

Kort gjennomgang

Spørsmål fra foreldrene vedr servering på bursdager. Nå har vi utelatt servering og legger enda
større fokus på aktiviteten fremfor det å servere mat. Smoothie vil fortsatt serveres i andre
sammenhenger.

https://docs.google.com/presentation/d/17tsEdCybtxkrPSZvKMmewYvO9ozu6QCV8DfNUl5JCFM/edit#slide=id.g60159f98f4_2_0


Sak 3 Framdri� hus A - brannhuset

Huset skal rives i løpet av høsten. Det er pr.t. anbudsrunder vedrørende dette arbeidet. Sikkerhet
ifb med riving ivaretas av miljøenheten og ytterligere sikring av området vurderes i den
prosessen som pågår. Branntomta skal gruses opp og åpnes opp for barnehagen når riving er
gjennomført.

Nytt bygg vil komme, det er tenkt oppstart av bygging høsten 2025 uten at vi vet noe mer konkret
enn det. Hvorvidt Theisendammen kan være i bygget sitt under bygging av ny barnehage, er
foreløpig uklart.

Sverresmyr skal vurderes og godkjennes av barnehagemyndigheten i nærmeste framtid. Det er
ikke optimale forhold vedrørende toilett/rehold, og størrelse på arealet vi har i dag. En ekstra
brakke skal vurderes under det kommende godkjenningsarbeidet, for å møte det som kommer
av ulike løsninger vi må forholde oss til.

Etterhvert som det kommer tegninger på nytt bygg, vil vi invitere både foreldre/SU og personale
inn i drø�inger.

Sak 4 Nestemøte i SU?

Neste møte 17.1.24

Eventuelt


